

St. Teresa's Hospital

聖德肋撒醫院

Telemedicine

視像會診

1. Our medical staff will call the patient to remind the telemedicine will be held within an hour.

2. Patient is required to show HK Identity for verification before telemedicine.

3. Video consultation for patient under the age of 16 must be accompanied by an adult at least 21 years old. Accompanying adult must present ID to medical staff at the start of the video consultation.

4. Patient is required to login the telemedicine 10 minutes earlier

5. About 1 hour after telemedicine, please arrange a healthy family member or friend to bring the patient's identification documents copy and booking confirmation email to the Out-Patient Cashier (North Wing, Ground floor) to settle the payment and go to Out-Patient Pharmacy to collect medicines.

視像會診

1. 病人會診當天前一小時, 醫護人員致電給病人並提醒病人出席視像會診。

2. 病人會診開始時, 向醫護人員出示身份證明文件以供核對。

3. 如病人未滿16歲, 視像會診必須由年滿21歲之成人陪同並出示身份證。

4. 病人需於視像會診前10分鐘開始登入。

5. 診症後, 請病人安排健康親友約1小時後帶預約確認電郵以作核實, 到本院北座地下門診繳費處代為繳費, 然後到門診藥房取藥。

視像會診

1. 病人視像會診當天前一小時, 醫護人員致電給病人並提醒病人出席視像會診。

2. 病人視像會診開始時, 向醫護人員出示身份證明文件以供核對。

3. 如病人未滿16歲, 視像會診必須由年滿21歲之成人陪同並出示身份證。

4. 病人需於視像會診前10分鐘開始登入。

5. 診症後, 請病人安排健康親友約1小時後帶預約確認電郵以作核實, 到本院北座地下門診繳費處代為繳費, 然後到門診藥房取藥。

Take care of your health and value your wellness before you lose it.

